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1. Mötet öppnas 

Greger förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 

Vi har 183 000 kr i kassan. Utbytet med Mön gick ca -5 000 kr. Budget diskuterades. Beslutades 

att bilersättning utgår vi deltagande i Allsvenskan. 

5. Dagordning 

Dagordningen för årsmötet diskuterades och fastställdes. 

6. Hallands BF 

Guldrallyt kommer att bli av men utan Laholmsguldet. 

Ruterkurs kommer att hållas 29 september. 

7. Dagbridge 

Förslag är onsdagseftermiddagar i Lagagården, spel med HCP. Föreslogs kurser på onsdagskvällar 

i Lagagården. Vi fortsätter tills vidare med spel i Hasslöv på onsdagskvällar. 

8. Spelprogram 

Föreslogs mycket simultantävlingar. Frågan om hur KM Par ska läggas upp diskuterades utan att 

beslut fattades. 

9. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

 

 

Gunilla Johansson   Greger Sundgren 


